
Referat bestyrelsesmøde 
 
Online bestyrelsesmøde 16. august 2023 
Tilstede var: Jesper, Trine, Line, Louise og Susanne 
Fraværende: Karsten, Bianca og Maria 
 
1: Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt 
2: 
a) Susanne orienterede om procedure og arbejdet med at indhente børneattester 
b) Susanne orienterede omkring personlige trænere som eksterne samarbejdspartnere på 
hjemmesiden 
c) Trine orienterede om medlemsundersøgelse som laves oktober/november 
3: Susanne orienterede om trivsel, tiltag, drift mv. siden sidst. 
4: Der blev taget beslutning om medlemskab af GymDanmark til 890 kr. årligt 
5:  

a) Den overordnede ramme omkring det personalemæssige i medarbejderhåndbogen blev 
godkendt 

b) Oplæg fra indretningskonsulent drøftet. Louise er tovholder på at få tilbud på ny indretning 
af indgangsparti og cafe så oplæg på dette kan igangsættes. Maling vil være det næste, her 
afventer Susanne at revner ifbm. Netto byggeri udbedres. 

6:  
a) Maskinudvalgets formål og rammesætning blev godkendt 
b) Indkøb af SkillMill sendes på mail til godkendelse af bestyrelsen ifht de netop vedtagne 

rammer 
Andet: Når gamle maskiner udskiftes, ønsker vi at donere til foreninger primært i Favrskov 
området 
 

7:  
a) Orientering omkring status på økonomi pr. 1/8 vedlagt i bilag og gennemgået på møde 
b) Eksternt regnskab udarbejdes af Louise til hjemmesiden 
8: Punktet omkring fællesdrev udskydes til næste møde 
9: Forslag om foreningstur til La Santa 2024 godkendt og som udgangspunkt gives samme tilskud til 
hver instruktør på 3.500 kr. til turen 
10: Trine sender opdateret årshjul ud pr. mail så alle kan notere datoer 
11: Evt: Elprisaftale. Jesper har bolden og indhenter tilbud på både nuværende aftale og 
alternativer. Vi ønsker at strømmen der leveres i foreningen, er grøn strøm. 


